

THE CORPORATION OF THE TOWN OF HEARST

Minutes of the special meeting of Council held on March 26, 2015 at 6:30 p.m. in the Municipal Council Chambers at the Town Hall, 925 Alexandra Street, Hearst, Ontario.

Present:	Mayor	Roger Sigouin (arrived at 7:17 p.m.)
	Councillor	André Rhéaume
	Councillor	Daniel Lemaire
	Councillor	Conrad Morin
	Councillor	Gérard Proulx
	Councillor	Claude Gagnon
	Councillor	Raymond Vermette

Staff:	CAO	Monique Lafrance
	Clerk	Janine Lecours
	Treasurer	Manon Higgins
	Dir. of Engineering	Luc Léonard
	Dir. Social Services	Pascale Tanguay
	Dir. Parks and Rec.	Guy Losier

1. ADOPTION OF THE ORDER OF BUSINESS

The Mayor being delayed because of another municipal function, Acting Mayor Rhéaume opened the meeting.

Resolution No. 114-15

Proposed by: Councillor Daniel Lemaire
Seconded by: Councillor Raymond Vermette

BE IT RESOLVED that Council hereby waives the rules of procedures and that this special meeting of Council be hereby opened at 6:37 p.m. to hear the presentation from heads of department on the preliminary 2015 municipal budget

CARRIED

The Chief Administrative Officer started the presentation by explaining the reason for which all members of Council were called to this budget preparation meeting, which is to give them a greater understanding of the financial operations of the Municipality and to include them in budget balancing decisions.

The Treasurer and Heads of Department each went through the proposed expenses for their department.

The Mayor arrived at 7:17 p.m.

A thorough review of the draft budget was done and through the postponement of some projects and an alternate financing plan for others, it was balanced.

ADJOURNMENT

Resolution No. 115-15

Proposed by : Councillor André Rhéaume
Seconded by : Councillor Claude Gagnon

BE IT RESOLVED that this special meeting of Council held on March 26, 2015 be adjourned at 9:05 p.m.

CARRIED

Mayor

Clerk

Le présent document compte 2 pages

LA CORPORATION DE LA VILLE DE HEARST

Procès-verbal de la réunion extraordinaire du Conseil tenue le 26 mars 2015 à 18h30 en la salle du Conseil de l'Hôtel de ville, située au 925, rue Alexandra, Hearst, Ontario.

Présents:	Maire	Roger Sigouin (arrivé à 19h17)
	Conseiller	André Rhéaume
	Conseiller	Daniel Lemaire
	Conseiller	Conrad Morin
	Conseiller	Gérard Proulx
	Conseiller	Claude Gagnon
	Conseiller	Raymond Vermette

Personnel:	AEC	Monique Lafrance
	Greffier	Janine Lecours
	Trésorière	Manon Higgins
	Dir. ingénierie	Luc Léonard
	Dir. service sociaux	Pascale Tanguay
	Dir. parcs et loisirs	Guy Losier

1. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR

Le maire ayant été retardé pour une autre affaire municipale, le Maire suppléant André Rhéaume ouvrit la réunion.

Résolution no. 114-15

Proposed by: Councillor Daniel Lemaire
Seconded by: Councillor Raymond Vermette

QU'IL SOIT RÉSOLU que le Conseil interrompe les règles de procédures et que cette réunion extraordinaire du Conseil soit maintenant ouverte à 18h37 afin d'entendre la présentation des chefs de département du budget municipal 2015 préliminaire.

ADOPTÉE

L'administrateur en chef commença la présentation en expliquant que tous les membres du Conseil furent appelés à cette rencontre préparatoire du budget pour leur donner une meilleure compréhension des activités financières de la municipalité et pour les inclure dans l'équilibre budgétaire.

La trésorière et les chefs de département à leur tour, firent un survol des dépenses proposées pour leur département.

Le maire arriva à 19h17.

Une revue exhaustive du budget fut effectuée et suite au report de certains projets et un plan de financement alternatif pour d'autres, le budget fut équilibré.

FERMETURE DE LA SÉANCE

Résolution no. 115-15

Proposée par : Conseiller André Rhéaume
Appuyée par : Conseiller Claude Gagnon

QU'IL SOIT RÉSOLU que cette réunion extraordinaire du Conseil tenue le 26 mars 2015 soit maintenant levée à 21h05.

ADOPTÉE

Maire

Greffier